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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till justitie- och inrikesminister Morgan Johansson (S)

2021/22:508 Skjutbanor som ligger intill fastigheter

Allt fler skjutbanor läggs ned eller begränsas i sin aktivitet av oskäliga 
anledningar. Detta måste stoppas. 

När det gäller permanenta skjutbanor och skjutbanor av mer tillfällig natur är 
det viktigt att bestämmelser kring dessa främjar sportskytte och jakt, 
exempelvis skidskytte, dynamiskt skytte, fältskytte och PPC (rörligt skytte och 
skytte från lägre positioner än knästående). Detta gäller även jägarnas 
träningsskytte, som bedrivs på jaktstigar med kula och hagel på många platser 
runt om i landet. Samt övningsskytte och inskjutning av vapen på egen mark.

I syfte att freda skjutbanor runt om i Sverige behöver helt klart fler åtgärder 
vidtas. Bland annat att det införs en undersökningsplikt inför förvärv av en 
fastighet som ligger intill en anläggning med risk för buller. Skjutbanor som 
legat på samma ställe i flera decennier, upp till 100 år, ska inte behöva stänga 
ned eller begränsa sina aktiviteter för att nyinflyttade grannar, som har haft 
vetskap om anläggningen innan de flyttade dit, börjar klaga.

Med anledning av detta vill jag fråga justitie- och inrikesminister Morgan 
Johansson:

 

Vilka åtgärder ämnar ministern vidta för att skydda skjutbanor som ligger intill 
fastigheter ?

………………………………………

Marléne Lund Kopparklint (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2021-12-08
Besvaras senast
2021-12-15 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Lena Lindbäck


